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Sektorsövergripande facklig samverkan  
 
Tid: 2020-09-16, kl. 10:00-12:00  
Plats: Skypemöte 
 
Närvarande: 
Marie Schmid, sektorchef 
Kent Möller, Vision 
Sofia Johansson, Sveriges arbetsterapeuter 
Charlie Broström, Vårdförbundet 
Angelica Karlsson, sekreterare 
 
Frånvarande : 
Eva Yman, Kommunal 
Angelica Dahl, Kommunal 
 
 
Justerare: Sofia Johansson 
      
Föregående protokoll 
Protokoll för 200507 och 200604 lades till handlingarna. 
 
Ekonomi 
Glädjande siffror, stor förbättring i prognosen, -500’ om vi får täckning för covidkostnaderna. Vi har 
återsökt för 6,6 mkr för mars-augusti. Alla har del i vår besparing och ska ha en eloge för sitt 
engagemang. 
 
Budgetberedning pågår. Ramen i Mål- och budgetdokumentet ligger fast än så länge. 
Sektorerna fått komma med inspel. 
Stöd och omsorg får sänkt ram med 3 mkr så ytterligare besparingsåtgärder måste till. Vissa delar är 
redan gjorda, tex Ringgården. Hela Ringgården blir inte en besparing, men ca 5 mkr för 2021. 
SKR (Sveriges kommuner och regioner) gör en satsning på äldreomsorg. Ekonomiavdelningen ska titta på 
hur detta tillskott kan användas. 
Kommunen tappar invånare, minskade skatteintäkter, vilket påverkar vår ekonomi. 
SA: Skönt att det går åt rätt håll.   
MS: Peppa medarbetare – bra arbete från alla. 
Covidkostnader kan vi inte råda över och följer alla riktlinjer för skyddsutrustning. Begränsad kontakt med 
människor genom att man inte går mellan avdelningar. 
Vision: Löneförhandlingar? De med pågående avtal är genomförda, övriga följer centrala förhandlingar 
och det är sagt att det ska återupptas i oktober. Det finns avsatt medel i budget. 
 
 



 
Verksamhet 
Evakuering Ringgården. Olyckligt för både brukare, anhöriga och personal med de turer som har varit. 
Beslut togs i mars 2019 om kooperativ och renovering. Efter nytt KF-beslut ska renovering ske i egen regi. 
Evakueringen pågår. Några boende och personal har flyttat. Utrymningen vara klar 200930. 
Både boende och personal får testas för Covid innan de flyttar till andra enheter. 
Flera informationsmöten om både projektet och evakueringen har hållits (olika konstellationer med 
tjänstemän och politiker) med både personal, anhöriga och boende. 
Personal: Medarbetare fått önska 1: a, 2:a och 3:e hand var man önskar arbeta. Man har kunnat 
tillmötesgå det i hög utsträckning. Sista delen av personalplaneringen sker denna vecka.  
Verksamheten har även kartlagt pension, föräldraledighet, utbildningar mm 
Endast liten övertalighet på nattpersonal, del av nattjänst. Från början räknade man att 6–10 tjänster 
övertaliga. Politiken erbjuder då pensionspaket till nattpersonal som är 62 år eller äldre i de grupper det 
finns övertalighet. 
VF: EC har inte informerat ssk-gruppen. Ssk har själva fått eftersöka info. Beslut i ÄO kommer inte vidare 
till HS-EC. Info har snarare kommit till rehab före EC via tex teamträffar. Även biståndshandläggarna 
glöms ibland bort. De får inte information te x att Östergården skulle återöppnas. 
Gusum och VH demensboenden och Åldersro fortsätter vara ett vård- och omsorgsboende för personer 
utan demensdiagnos. 
 
MS: Hur har vi det med demensteamet?  
Ersätta Irene vid pension. Samarbetet med VC har varit framgångsrikt.  
VF: Ssk har inte utsett ny representant till demensteamet. Viktigt att få tid för arbetet.  
MS: fått klart att ersätta Irenes tjänst. Ingen med utbildningen internt. Politiken pekar på att det är en viktig 
tjänst som inte får bli vakant. Dagverksamheten med anhörigstöd är viktig. 
SA: Det strömmar in demensutredningar från VC. 
MS: Vi har fått en ny demografisk rapport. Kurvan för 65–84 åringar är som högst 2023. Därefter ökar 
kategorin 85 år och äldre. Vi skickar ut rapporten.  
 
Sommaren: 
Vision: verksamheten har hållits igång. Bemanningen har räckt. Relativt lugn sommar. 
Alla har haft sina semestrar. 
SA: Semester enligt plan. Mkt att göra. Fått prioritera. Ser fram mot hösten. God stämning. 
VF: Semester enl. plan. Prioriterar arb. Bra covid-läge. 
MS: Överlag tacksamt att covid hållit sig lugn. Rapporter avseende helheten ser bra ut gällande 
personal/vikarier. Någon enstaka har beordrats in och en bruten semester i slutet av perioden. 
Vi har inte behövt kalla in några från andra sektorer även om några var beredda och hade fått visst intro. 
SJ: hur ofta bryter man en semester. MS: ngn gång per år vid särskilda behov. 
 
 
Covid 
I kommunen totalt är läget oförändrat helt utan smitta, men även inom egna verksamheter är det lugnt. Vi 
hanterar, precis som tidigare, misstänkta som smittade tills vi fått svar. Det tar lång tid att få medarbetare 
testade. Viktigt att uppge att man är vårdpersonal vid kontakt i 1177. Håll i och håll ut. Det är på 
arbetsplatserna och i hemmen smittan sker. 
Nästa utmaning att besöksförbudet upphör 201001. Remissförfarande ska vara inne kl.8 imorgon hur vi 
kan erbjuda säkra besöksmöjligheter. Berörda chefer har fått den frågan. Måste vara löst 1/10. 
 
Personal 
SA: bemanningen på rehab inför hösten. 3 anställda fysioterapeuter varav en föräldraledig. Arb. ter går lite 
upp och ned i sysselsättning. Har mkt att göra. Tufft läge, men hanterbart. 
VF: positiva nyheter att man rekryterat 2 nattsköterskor. Flera sjuka just nu.  
Vision: Lite sjukdom. Inom öppenvården är Kent ensam just nu. Ifo: 3 hyrpersonal avslutas så småningom 
när nyanställd fast personal är introducerade. Flera bra rekryteringar har gjorts till IFO.  
Omsorgssidan: Vakanser fyllts upp med personal från Ringgården. Vi har även några vikarier som lasats 
in. 



SA: Hur har det gått med valideringsutbildningen till usk? MS: samtliga som gick har klarat utbildningen 
och är nu usk. 
 
Arbetsmiljö 
Det är stort fokus på personalen från Ringgården. Viktigt att man blir väl bemött. 
 
Arbetsmiljöverket ställde krav på godkända visir. Godkännandet för de visir det kommungemensamma 
lagret köpt in har nu kommit så de är OK att använda även vid smitta. 
 
Vision: Ingen återkoppling på Risk- och konsekvensanalys som gjorts i Funkis.  
MS: Kolla med Louise Skymnevik. 
SA: liten skyddsrond planerad på Bäckadal. 
Arbetsmiljöverket efterfrågar riktlinjer för HSV gällande hot och våld. Har vi riktlinjer för Hot och våld? 
Angelica letar bland IFO:s dokument. 
 
Revision pågår inom sektorn. Några EC samt socialchef, ekonomer och kvalitetsstrateg ska intervjuas. 
Granskning av kommunstyrelsens styrning av sektor stöd och omsorg. 
 
Övriga frågor  
Ska vi hålla mötena via Skype även framöver? Vi beslutar att hålla fysiska möten i stor lokal, antingen i 
Funkis-Havet eller på Bäckadal.  
 
Inga ytterligare frågor 
 
Nästa möte 201014 kl. 8.30-10.30.  
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------------------------------------------------                          -------------------------------------------------------- 
Sofia Johansson, Sveriges Arbetsterapeuter 
                                         Marie Schmid, sektorchef Stöd och Omsorg 
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______________________________ 
Angelica Karlsson, sekreterare 
 


